
Protokół nr L/1/2009 
z L sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 24 lutego 2009 r. w sali 
posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
        Na ustawowy skład 34 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 33 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia L sesji Rady 
Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 
- pana Tomasza Kamińskiego – Posła na Sejm RP, 
- pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  
- pana Marcina Stopę – Sekretarza Miasta Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
- dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych 
Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
- przewodniczących rad osiedli /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
- przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, zaproszonych gości,  
a także przybyłych mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do    
protokołu/. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad L sesji 
Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 
  

1. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/750/2008 Rady Miasta Rzeszowa. 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r.  
3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 

oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr L/17/2009/. 
4. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji  

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 
rok. 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia 
rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta 
Rzeszów /druk nr L/5/2009/. 

6. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
wysokość i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia  
oraz nagród /druk nr L/7/2009/. 

7. Uchwała w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych  
i publicznych gimnazjów w Rzeszowie /druk nr L/6/2009/. 



8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /druk nr XLIX/1/2009/. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Boh. Westerplatte w Rzeszowie /druk nr XLIX/2/2009/. 

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie 
/druk nr L/4/2009/. 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (przy 
Al. Armii Krajowej) /druk nr L/8/2009/. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie /druk nr L/1/2009/.  

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Rzeszowie (przy ul. Ciepłowniczej) /druk nr XLIX/3/3009/. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych              
w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich 6 /druk nr XLIX/4/2009/. 

15. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa  od Gminy Tyczyn /druk nr XLIX/5/2009/. 

16. Uchwała w sprawie podjęcia działań zmierzających do przejęcia hali sportowej 
„Walter”. 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem wskazanego w jej treści lokalu 
użytkowego oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia przedmiotowej 
umowy /druk nr L/12/2009/. 

18. Uchwała w sprawie zmiany nazwy części ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. 
prof. Stanisława Pigonia) /druk nr L/9/2009/. 

19. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic oraz ronda na terenie miasta Rzeszowa 
/druk nr L/10/2009/. 

20. Uchwała w sprawie zmian w podziale miasta Rzeszowa na stałe obwody 
głosowania /druk nr L/2/2009/. 

21. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Biała /druk nr L/11/2009/. 
22. Uchwała w sprawie przystąpienia Miasta Rzeszowa na prawach członka 

wspierającego do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza Wielkiego /druk nr 
L/3/2009/. 

23. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
2009 r. /druk nr L/13/2009/. 

24. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 177/4/2009 
uchwalonych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w rejonie 
ul. Książęcej w Rzeszowie /druk nr L/14/2009/. 

25. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 175/2/2009 „Wilkowyja – Kamionka” przy 
ul. Lwowskiej w Rzeszowie /druk nr L/15/2009/. 

26. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 176/3/2009 terenu przy ul. Wyspiańskiego  
w Rzeszowie /druk nr L/16/2009/. 

27. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
28. Zapytania i interpelacje. 
29. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   

 
 



Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 
następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad - w punkcie 7a 
- projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia z Powiatem Sanockim 
w przedmiocie wspólnej realizacji projektu pn.: „Podkarpacki program stypendialny 
dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych z terenów wiejskich w 2009 r.” -  
wspierającego rozwój edukacyjny uczniów szkół ponadgimnazjalnych w ramach 
działania 2.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne”, 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, priorytet II, 
finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego oraz budżetu Państwa. 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (31 głosami „za”). 

2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad - w punkcie 17a 
- projekt uchwały w sprawie zaliczenia Alei Tadeusza Rejtana w Rzeszowie do 
kategorii dróg powiatowych i ustalenia jej przebiegu.  

      Wniosek został przyjęty jednomyślnie (31 głosami „za”). 
3. Radny pan Jacek Kiczek zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad – w punkcie 

5a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współuczestnictwa Miasta Rzeszowa 
w realizacji zadania „Budowa połączenia kolejowego stacji Rzeszów Główny  
z Portem Lotniczym w Jasionce”. 

Przystąpiono do głosowania: 
Wniosek nie uzyskał wymaganej liczby głosów. Wynik głosowania: „za” przyjęciem 
wniosku głosowało 14 radnych, przeciwko przyjęciu wniosku głosowało 15 radnych,  
2 radnych wstrzymało się od głosu.  
4. Radny Pan Ludwik Szyszka zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych              
w Rzeszowie przy ul. Powstańców Śląskich 6.  

Przystąpiono do głosowania: 
Wniosek zostały przyjęty. Wynik głosowania: „za” głosowało 23 radnych, nikt nie 
głosował przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 
Po przegłosowaniu wniosków, Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad  
L sesji: 
 

1. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/750/2008 Rady Miasta Rzeszowa. 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r.  
3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 

oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr L/17/2009/. 
4. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji  

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 
rok. 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia 
rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta 
Rzeszów /druk nr L/5/2009/. 

6. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
wysokość i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia  
oraz nagród /druk nr L/7/2009/. 

7. Uchwała w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych  
i publicznych gimnazjów w Rzeszowie /druk nr L/6/2009/. 



8. Uchwała w sprawie zawarcia Porozumienia z Powiatem Sanockim  
w przedmiocie wspólnej realizacji projektu pn.: „Podkarpacki program 
stypendialny dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych z terenów wiejskich w 2009 
r.” -  wspierającego rozwój edukacyjny uczniów szkół ponadgimnazjalnych  
w ramach działania 2.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy 
stypendialne”, Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, 
priorytet II, finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego oraz budżetu 
Państwa. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /druk nr XLIX/1/2009/. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Boh. Westerplatte w Rzeszowie /druk nr XLIX/2/2009/. 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie 
/druk nr L/4/2009/. 

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (przy 
Al. Armii Krajowej) /druk nr L/8/2009/. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie /druk nr L/1/2009/.  

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Rzeszowie (przy ul. Ciepłowniczej) /druk nr XLIX/3/3009/. 

15. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa  od Gminy Tyczyn /druk nr XLIX/5/2009/. 

16. Uchwała w sprawie podjęcia działań zmierzających do przejęcia hali sportowej 
„Walter”. 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem wskazanego w jej treści lokalu 
użytkowego oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia przedmiotowej 
umowy /druk nr L/12/2009/. 

18. Uchwała w sprawie zaliczenia Alei Tadeusza Rejtana w Rzeszowie do kategorii 
dróg powiatowych i ustalenia jej przebiegu. 

19. Uchwała w sprawie zmiany nazwy części ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. 
prof. Stanisława Pigonia) /druk nr L/9/2009/. 

20. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic oraz ronda na terenie miasta Rzeszowa 
/druk nr L/10/2009/. 

21. Uchwała w sprawie zmian w podziale miasta Rzeszowa na stałe obwody 
głosowania /druk nr L/2/2009/. 

22. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Biała /druk nr L/11/2009/. 
23. Uchwała w sprawie przystąpienia Miasta Rzeszowa na prawach członka 

wspierającego do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza Wielkiego /druk nr 
L/3/2009/. 

24. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
2009 r. /druk nr L/13/2009/. 

25. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 177/4/2009 
uchwalonych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w rejonie 
ul. Książęcej w Rzeszowie /druk nr L/14/2009/. 

26. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 175/2/2009 „Wilkowyja – Kamionka” przy 
ul. Lwowskiej w Rzeszowie /druk nr L/15/2009/. 



27. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 176/3/2009 terenu przy ul. Wyspiańskiego  
w Rzeszowie /druk nr L/16/2009/. 

28. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
29. Zapytania i interpelacje. 
30. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   

 
Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 1. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/750/2008 Rady Miasta Rzeszowa 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/750/2008 Rady Miasta Rzeszowa  
w zaproponowanej wersji,  została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 
 
Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. /projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 
w zakresie jej działania, 
- Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 
w zakresie jej działania, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Radny pan Andrzej Dec – zapytał, „jaki będzie procent zadłużenia?; czy obowiązuje 
mechanizm, że jeżeli przychody wzrastają, to procent zadłużenia nie maleje?” 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że procent zadłużenia nie ulega 
zmianie, gdyż przychody nie zwiększają się z tytułu kredytów, czy obligacji. Przychody 
wzrosły, ale to są przychody z nadwyżki budżetowej, a procent ustala się do dochodów.  
 
Radny pan Zdzisław Daraż – zauważył, że poziom zadłużenia w Rzeszowie, w stosunku do 
innych miast w Polsce jest niski i należałoby podjąć działania, aby go zwiększyć.  
 
Radny pan Andrzej Dec – dodał, że należy znaleźć ambitne zadania, które zostaną 
sfinansowane ze zwiększonego zadłużenia. Należy uwzględnić również perspektywę kryzysu.  
 



Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – powiedziała: „Mając na uwadze kryzys, 
powinniśmy postanowić, że postaramy się utrzymać inwestycje na tak wysokim poziomie, jak 
dotychczas, nawet przy spadających dochodach i kosztem zwiększenia zadłużenia”. 
 
Radny pan Stanisław Rusinek – zabierając głos w dyskusji, zapytał: „Odnośnie wydatków 
majątkowych – Budowa parkingu przy cmentarzu na osiedlu Zwięczyca, czy będą prowadzone 
rozmowy o wykup terenu pod parking?” 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiedział, że w chwili obecnej 
Biuro Gospodarki Mieniem przygotowuje dokumenty o wykup terenu pod parking.  
 
Radny pan Sławomir Gołąb – zabierając głos, powiedział: „W załączniku do omawianego 
projektu uchwały jest punkt  - Przebudowa ulic w ciągu dróg krajowych 9 i 19 dostosowanie 
do wymogów UE – etap III – ul. Warszawska. Na to zadanie przeznaczono 20 000 złotych. 
Czy chodzi o opracowanie dokumentacji dotyczącej ustawienia ekranów na tej ulicy? 
Chciałem również zapytać o możliwość zwiększenia środków na place zabaw dla dzieci.” 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na pytanie, 
potwierdził, że chodzi o działania dotyczące opracowania dokumentacji ustawienia ekranów.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – dodała, że w budżecie Miasta zaplanowano 
300 000 złotych z przeznaczeniem na place zabaw.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. w zaproponowanej 
wersji,  została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 
 
Ad. 3.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr L/17/2009 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” w zaproponowanej wersji,  
została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
 
 
Ad. 4.  
 



Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji  
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 rok /projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji  
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 rok  
w zaproponowanej wersji,  została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 5. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta 
Rzeszów /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/5/2009 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia 
rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów  
w zaproponowanej wersji,  została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 6.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość  
i warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość  
i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz nagród /projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/7/2009 stanowi załącznik nr 11 
do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 



          Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość  
i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz nagród  
w zaproponowanej wersji,  została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 7.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych i publicznych gimnazjów w Rzeszowie /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/6/2009 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny pan Józef Pytlak – zabierając głos, powiedział: „W omawianym projekcie uchwały 
wskazano, że do Szkoły Podstawowej nr 7 przy ulicy Beskidzkiej mają uczęszczać dzieci  
z ulicy Bieszczadzkiej, a na ulicy Bieszczadzkiej ustawiono dwie tablice oznaczające tę ulicę. 
Proszę o wyjaśnienie tej kwestii”. 
 
Radny pan Adolf Gubernat – zabierając głos, wyjaśnił, że kwestia oznaczenia ulic nie ma 
znaczenia dla określenia granic obwodów szkół. Określenie obwodów szkół dotyczy 
dyrektora szkoły, a nie rodziców i uczniów. Rodzice maja prawo posyłać dziecko do szkoły, 
którą sami wybiorą. Natomiast dyrektorzy nadzorują realizację obowiązku szkolnego. 
 
Radny pan Andrzej Dec – zauważył, że „Szkoła Podstawowa nr 2 przy ulicy Kamińskiego 
obejmuje osiedle Sportowe, natomiast na tym osiedlu jest ulica Chełmońskiego, która jest 
przyporządkowana do Szkoły Podstawowej nr 16. Proszę o wyjaśnienie tej kwestii”. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji – wyjaśnił, że „kwestie dotyczące 
pozostałych szkół nie były normowane omawianą uchwałą. Powyższa uchwała dodaje tylko 
Szkołę Podstawową nr 9. W ubiegłym roku rozważaliśmy te kwestie, które zostały uzgodnione 
z dyrektorami Szkół Podstawowych  nr 9 i nr 16. W tym zakresie uchwała się nie zmienia. 
Obwody ustalone w zeszłym roku funkcjonują do chwili obecnej. Ze względu na dołączenie 
Szkoły Podstawowej w Białej zostały dopisane te ulice”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
         Uchwała w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 
i publicznych gimnazjów w Rzeszowie w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 
Ad. 8.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia z Powiatem Sanockim  
w przedmiocie wspólnej realizacji projektu pn.: „Podkarpacki program stypendialny dla 
uczniów szkół ponadgimnazjalnych z terenów wiejskich w 2009 r.” -  wspierającego rozwój 
edukacyjny uczniów szkół ponadgimnazjalnych w ramach działania 2.2 „Wyrównywanie 



szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne”, Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, priorytet II, finansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego oraz budżetu Państwa /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 
nr 13 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zawarcia Porozumienia z Powiatem Sanockim  
w przedmiocie wspólnej realizacji projektu pn.: „Podkarpacki program stypendialny 
dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych z terenów wiejskich w 2009 r.” -  wspierającego 
rozwój edukacyjny uczniów szkół ponadgimnazjalnych w ramach działania 2.2 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne”, Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, priorytet II, finansowanego  
z Europejskiego Funduszu Społecznego oraz budżetu Państwa w zaproponowanej 
wersji,  została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 9.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XLIX/1/2009 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/.  
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Radny pan Robert Kultys – zapytał, „dlaczego nie odbyło się to w drodze przetargu; czy 
chodzi o to, że dotychczasowy najemca wybudował ten garaż?” 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że „wszystkie znajdujące 
się w tym miejscu garaże są wybudowane na terenie gminnym. Części z tych garaży kończy się 
umowa dzierżawy terenu i dotychczasowi użytkownicy chcą ją odnowić, w związku z tym 
podejmujemy uchwałę o bezprzetargowym trybie zawarcia umowy dzierżawy na czas 
nieoznaczony”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie w zaproponowanej wersji, została przyjęta  
25 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.   
 
Ad. 10.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 



położonej przy ul. Boh. Westerplatte w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XLIX/2/2009 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul. Boh. Westerplatte w Rzeszowie w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 11.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  
w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/4/2009 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie  
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 12.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej  
w Rzeszowie (przy Al. Armii Krajowej) /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr L/8/2009 stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (przy 
Al. Armii Krajowej) w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie  
(24 głosami „za”). 
 
Ad. 13.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 



położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr L/1/2009 stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul. Ciasnej w Rzeszowie w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie  
(23 głosami „za”). 
 
Ad. 14.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Rzeszowie (przy ul. Ciepłowniczej) /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XLIX/3/2009 stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Rzeszowie (przy ul. Ciepłowniczej) w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 15.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa od Gminy Tyczyn /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
nr XLIX/5/2009 stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa od Gminy Tyczyn w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(26 głosami „za”). 
 
Ustalono, że punkt 16 porządku obrad - Uchwała w sprawie podjęcia działań zmierzających 
do przejęcia hali sportowej „Walter”, zostanie rozpatrzony w dalszej części posiedzenia.  



 
Ad. 17.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem wskazanego w jej treści 
lokalu użytkowego oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia przedmiotowej umowy 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/12/2009 stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Opinia 
została przyjęta 4 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym,  
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem wskazanego w jej treści lokalu 
użytkowego oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia przedmiotowej umowy 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 
 
Ad. 18.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia Alei Tadeusza Rejtana w Rzeszowie 
do kategorii dróg powiatowych i ustalenia jej przebiegu /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zaliczenia Alei Tadeusza Rejtana w Rzeszowie do kategorii 
dróg powiatowych i ustalenia jej przebiegu w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ustalono, że punkt 19 porządku obrad - Uchwała w sprawie zmiany nazwy części ulicy na 
terenie miasta Rzeszowa (ul. prof. Stanisława Pigonia), zostanie rozpatrzony w dalszej części 
posiedzenia.  
 
Ad. 20.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic oraz ronda na terenie miasta 
Rzeszowa /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/10/2009 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 



- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Radami Osiedlowymi jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Jednocześnie Komisja wnioskuje o wykreślenie 
w § 1 punktu 3 projektu uchwały. Powyższy wniosek został przyjęty jednomyślnie. 
 
Radny pan Zdzisław Daraż  - zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Zostałem 
upoważniony przez Towarzystwo Przyjaciół Lwowa, aby poinformować Wysoką Radę, że 
Towarzystwo składa protest przeciwko nazwaniu niniejszego ronda imieniem Jacka Kuronia. 
Powodem jest to, że Jacek Kuroń wyraził radość z faktu, iż Amerykanie podarowali Sowietom 
Lwów. Uważają, że nie jest to dobra postawa”. 
 
Radny pan Jacek Kiczek – powiedział: „Stoimy przed dość ciekawym wyborem. Jacek 
Kuroń miał w swoim życiu pozytywne i negatywne strony. Więcej było pozytywnych, ale 
musimy zdawać sobie sprawę z faktu, że dla znacznej części środowisk społeczno – 
politycznych będzie osobą kontrowersyjną. Dobrze by było, aby Rada Miasta podjęła tę 
uchwałę z przekonaniem. Już teraz wiem, że środowiska kresowe są przeciwne takiemu 
rozwiązaniu i proszą, aby nie popierać tej uchwały”. 
 
Radny pan Jerzy Jęczmienionka – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego  
i Współpracy z Radami Osiedlowymi - poinformował, że do ww. komisji wpłynął wniosek 
Podkarpackiego Związku Piłsudczyków w sprawie nazwania ronda na Załężu imieniem 
Juliusza Kadena Bandrowskiego. Dodał, że Komisja Porządku Publicznego i Współpracy  
z Radami Osiedlowymi wnioskuje o wykreślenie w § 1 punktu 3 omawianego projektu 
uchwały. Powyższy wniosek został przyjęty jednomyślnie. 
 
Radny pan Sławomir Gołąb – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  
 
Radny pan Robert Kultys – zgłosił wniosek przeciwny do wniosku zgłoszonego przez 
radnego pana Sławomira Gołąba.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez radnego pana Sławomira Gołąba, dotyczący zamknięcia dyskusji.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
        „Za” przyjęciem wniosku o zamknięcie dyskusji głosowało 13 radnych, przeciwko 
przyjęciu wniosku  głosowało 12 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Kolejno pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poddał pod głosowanie 
wniosek zgłoszony w imieniu Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Radami 
Osiedlowymi przez radnego pana Jerzego Jęczmienionkę, dotyczący wykreślenia w § 1 
punktu 3 omawianego projektu uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
        „Za” przyjęciem powyższego wniosku głosowało 8 radnych, przeciwko przyjęciu 
wniosku  głosowało 14 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Wniosek nie został przyjęty, zatem przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 



          Uchwała w sprawie nadania nazw ulic oraz ronda na terenie miasta Rzeszowa 
została przyjęta 14 głosami „za”, przy 5 głosach przeciwnych i 7 głosach 
wstrzymujących.   
 
Ad. 16. 
 
Radny pan Andrzej Dec – w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej przedstawił 
projekt uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do przejęcia hali sportowej 
„Walter” /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Radny pan Jacek Kiczek – przestawiając swoją opinię w sprawie, powiedział: „Powinniśmy 
poprzeć omawiany projekt uchwały. Dobrze, że została podjęta inicjatywa przygotowania 
takiego projektu. Jest to krok w dobrą stronę i należy się zastanowić, jakie następne działania 
należy podjąć, aby zachować ważne miejsce dla uprawiania sportu w Rzeszowie”. 
 
Radny pan Jacek Adamowicz – poparł inicjatywę podjęcia omawianego projektu uchwały. 
Zapytał, jaki jest status prawny hali sportowej „Walter”? 
 
Radna pani Maria Korczowska – zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  
 
Radny pan Andrzej Dec – zwrócił uwagę, że omawiana uchwała ma charakter jedynie  
intencyjny. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez radną panią Marię Korczowską, dotyczący zamknięcia dyskusji.  
 
        „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, przeciwko przyjęciu wniosku  
głosowało 6 radnych, 8 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Radny pan Kazimierz Greń – zgłosił wniosek formalny o skierowanie omawianego projektu 
uchwały do Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki, celem przedyskutowania. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez radnego pana Kazimierza Grenia.  
 
         „Za” przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, przeciwko przyjęciu wniosku  
głosowało 14 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Wniosek nie został przyjęty, zatem przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 
          Uchwała w sprawie podjęcia działań zmierzających do przejęcia hali sportowej 
„Walter” w zaproponowanej wersji, została przyjęta 24 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 6 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 19.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa (ul. prof. Stanisława Pigonia) /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr L/9/2009 stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 



  
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Radami Osiedlowymi jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny pan Jerzy Jęczmienionka – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego  
i Współpracy z Radami Osiedlowymi – powiedział: „Opinia Komisji i mieszkańców jest 
pozytywna. Proszono mnie jednak, aby przy zmianie nazwy części tej ulicy mieszkańcy bloku 
przy ulicy Cegielnianej 10 I, nie byli narażenia na zmianę adresów. Prośba mieszkańców 
dotyczy przyporządkowania tego bloku do pozostałej części ulicy Cegielnianej”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zmiany nazwy części ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. 
prof. Stanisława Pigonia) w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie  
(27 głosami „za”). 
 
Pan dr Henryk Pietrzak – Rzecznik Pełnomocnik Rektora ds. Promocji i Marketingu 
Uniwersytetu Rzeszowskiego – zabierając głos, powiedział: „W imieniu Ich Magnificencji 
chciałem serdecznie podziękować za jednomyślność i poparcie naszego wniosku. Jest to 
sygnał dotyczący integracji środowiska akademickiego Rzeszowa, jako całości. Profesor 
Stanisław Pigoń tym bardziej mieści się w panteonie naszych uczelni, że mamy w Bibliotece 
Uniwersytetu Rzeszowskiego słynne „Pigonianum”, które dodatkowo wzmacnia złożony przez 
nas wniosek”. 
 
Ad. 21. 
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmian w podziale miasta Rzeszowa na stałe obwody głosowania 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/2/2009 stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie zmian w podziale miasta Rzeszowa na stałe obwody 
głosowania w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 22.  
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Biała wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr L/11/2009 stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



Radny pan Artur Berłowski – zapytał, kiedy odbędą się wybory do Rady Osiedla Biała? 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – wyjaśnił, że termin wyborów 
zostanie ustalony i ogłoszony przez Radę Miasta po uchwaleniu Statutu Osiedla Biała. Dodał, 
że termin wyborów zostanie ustalony również po konsultacji z radnymi z terenu Osiedla Biała 
oraz z dotychczas działającą na tym terenie Radą Sołecką. Uchwała w sprawie uchwalenia 
Statutu Osiedla Biała wejdzie w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Podkarpackiego.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Biała w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 
 
Ad. 23.  
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Rzeszowa na prawach członka 
wspierającego do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza Wielkiego /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/3/2009 stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia Miasta Rzeszowa na prawach członka 
wspierającego do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza Wielkiego w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 24.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2009 r. /projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr L/13/2009 stanowi załącznik nr 27 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2009 r. 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 25.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 



zmiany Nr 177/4/2009 uchwalonych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego  
w rejonie ul. Książęcej w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony 
na druku nr L/14/2009 stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 177/4/2009 
uchwalonych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 
Książęcej w Rzeszowie w zaproponowanej wersji, została przyjęta 26 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 26. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 175/2/2009 „Wilkowyja – 
Kamionka” przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr L/15/2009 stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 
  
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Radny pan Robert Kultys – zapytał, „czy inwestor wyraził intencję kształtu inwestycji na 
tym terenie? Jest to bardzo istotne miejsce przy ulicy Lwowskiej i dobrze byłoby, aby na 
etapie planowania pokusić się o rozstrzygnięcia trochę bardziej ambitne”. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że 
„wniosek inwestora dotyczy realizacji inwestycji na tym obszarze. Wniosek został złożony 
zarówno do studium, jak i teraz po ogłoszeniu przystąpienia do opracowania powinien być 
złożony do planu miejscowego, jeżeli podejmą Państwo niniejszą uchwałę. W tej chwili są to 
jedynie dane liczbowe, które dotyczą obszaru powierzchni sprzedażowej większej niż  
2 000 m². W ramach planu zostaną ustalone zasady kształtowania architektury”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 175/2/2009 „Wilkowyja – Kamionka” przy ul. 
Lwowskiej w Rzeszowie w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie  
(27 głosami „za”). 
 
Ad. 27.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 176/3/2009 terenu przy ul. 



Wyspiańskiego w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr L/16/2009 stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 176/3/2009 terenu przy ul. Wyspiańskiego  
w Rzeszowie w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie  
(28 głosami „za”). 
 
Ad. 28. 
 
Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 27 stycznia do  
23 lutego 2009 roku. Radni przyjęli przedstawioną informację do wiadomości /wykaz 
zarządzeń stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. Nie wniesiono uwag, zapytań  
i zastrzeżeń do zarządzeń przedstawionych w wykazie. 
 
Ad. 29. 
 
Radny pan Stanisław Ząbek – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „Proszę o dodatkowe zwiększenie nakładów finansowych w 2009 roku na doraźną, 
niezbędną, niezwykle pilną potrzebę przebudowy odcinka Al. W. Sikorskiego od 
skrzyżowania z ul. Malowniczą do granicy z miastem Tyczyn.  

2. „Proszę również o uwzględnienie w wieloletnich wydatkach majątkowych gruntownej 
przebudowy w/w alei z proponowanym wykorzystaniem własnych środków 
finansowych lub funduszy zagranicznych.” 

 
 
Radny Miasta Rzeszowa Artur Berłowski – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „Proszę o rozpoczęcie działań, aby Zwięczyca - Rzeszów stał się I strefą taxi, aby 
mieszkańców nie dzielić strefami. Mieszkańcy skarżą się, że np. nawet dostawcy 
pizzy nie chcą przyjeżdżać, ponieważ opierają się na strefach taxi przy dostawie oraz 
płacą drożej. 

2. Dziękuję za działania i ujęcie zadania budowy parkingu przy cmentarzu i szkole  
w budżecie. 

3. Kiedy parking przy Zakładzie Ubezpieczeń Społecznych, który jest płatny, będzie 
miał miłą estetykę i od kogo to zależy? 

4. Kto i kiedy będzie remontował ul. Zwięczycką, która jest bardzo zniszczona po 
remoncie ujęcia MPWiK?” 

 
 
Radni Miasta Rzeszowa Jerzy Jęczmienionka i Konrad Fijołek – złożyli pisemnie 
wniosek o treści: 
     



       „W imieniu mieszkańców Osiedla Mieszka I –go zwracamy się z wnioskiem  
o rozpoczęcie działań mających na celu wykonanie parkingowych miejsc postojowych na 
terenie wzdłuż ul. Nizinnej i ul. Miodowej obok Domu Dziecka. Wniosek był już 
wielokrotnie zgłaszany do realizacji i posiada pozytywną opinię Rady Osiedla.” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Jerzy Jęczmienionka – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
      „Proszę o udzielenie informacji na temat podjętych (planowanych) działań przez Pana 
Prezydenta w sprawie pisma i wniosku Porozumienia Spółdzielni Mieszkaniowych, 
dotyczącego przejęcia przez Gminę Miasto Rzeszów urządzeń oświetlających ulice, parkingi, 
place zabaw znajdujące się na terenie osiedli mieszkaniowych.” 
 
Radni Miasta Rzeszowa Jerzy Jęczmienionka i Jacek Adamowicz – złożyli pisemnie 
interpelację o treści: 
 
         „Proszę o wytypowanie, ustalenie 2 miejsc w Miejskich Domach Kultury na terenie 
Miasta Rzeszowa, gdzie członkowie rzeszowskich, amatorskich zespołów muzycznych będą 
mieli możliwość spotykania się i odbywania prób. Związane jest to także z koniecznością 
zakupu sprzętu nagłaśniającego oraz perkusji. Sprzęt stanowiłby wyposażenie Domów 
Kultury. Wniosek jest popierany prze Komisję Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa 
oraz Przewodniczącego Rady Młodzieży Rzeszowa.  

 
Radni Miasta Rzeszowa Jerzy Jęczmienionka i Jacek Adamowicz – złożyli pisemnie 
interpelację o treści: 
 
       „Proszę o informację, na jakim etapie jest planowane przeniesienie bazaru z terenu ul. 
Dołowej na teren przy ul. Lwowskiej, za jednostkę wojskową? W imieniu mieszkańców, 
proszę także o informację, w jakim terminie jest możliwe przeniesienie targowiska i jego 
uruchomienie na nowym miejscu?” 

 
Radni Miasta Rzeszowa Czesław Chlebek i Józefa Winiarska – złożyli pisemnie 
interpelację o treści: 
 
       „Proszę o podjęcie stosownych działań prawnych, celem przejęcia mienia od Gminy 
Świlcza w związku z włączeniem sołectwa Przybyszówka w granice administracyjne Miasta 
Rzeszowa (w szczególności dotyczy to Zespołu Szkół nr 4 przy ul. Dębickiej).” 
 
Radni Miasta Rzeszowa Czesław Chlebek i Józefa Winiarska – złożyli pisemnie 
interpelację o treści: 
 

1. „Należy dokonać przeglądu ulic na Osiedlu Przybyszówka i smołą uzupełnić 
pęknięcia nawierzchni asfaltowych, które powstały po okresie zimowym. Jest ich dość 
dużo na ul. Świdrówka. 

2. Mieszkańcy ul. Dworzysko proszą o ustawienie atrapy radaru i od skrzyżowania ulic 
Ustrzyckiej, Ceramicznej i Krakowskiej ograniczyć prędkość, bo ten odcinek jest 
bardzo niebezpieczny.” 

 
Radni Miasta Rzeszowa Waldemar Szumny i Jadwiga Stręk - złożyli pisemnie 
interpelację o treści: 
 



      „W związku z informacją prasową, dotyczącą objęcia funkcji Zastępcy Dyrektora 
Wydziału Organizacyjno – Administracyjnego Urzędu Miasta Rzeszowa, prosimy  
o przedstawienie informacji dotyczącej struktury tego wydziału, konieczności utworzenia 
tego stanowiska i realizowanych zadań.” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Waldemar Szumny - złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
      „Zwracam się z interpelacją w związku z pismem mieszkańców ul. Białe Wzgórze, 
dotyczącym pilnego uregulowania granic drogi miejskiej 829/12. Proszę o informację, jak 
wygląda prawne uregulowanie powyższej sprawy, gdyż z pisma wynika, że część 
mieszkańców ul. Białe Wzgórze ma utrudnione funkcjonowanie i życie codzienne z powodu 
postawienia w tym miejscu ogrodzenia w drodze miejskiej zwężając ją. Uniemożliwia to 
przemieszczanie się służb komunalnych, interwencyjnych i kryzysowych. Proszę też  
o przedstawienie planowanych działań w celu rozwiązania zaistniałego sporu.” 
 
Radna Miasta Rzeszowa Małgorzata Rączy - złożyła pisemnie interpelację o treści: 
 
Dot. przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego na Osiedlu 
Przybyszówka w obrębie 222 w terenie od projektowanej S – 19 w kierunku Bzianki 
obejmując działki od granicy z Gminą Świlcza do ulicy Dębickiej. 
 
       „W związku z licznymi prośbami mieszkańców, uprzejmie proszę o objęcie tych terenów 
zmianą planu zagospodarowania przestrzennego, ze szczególnym przeznaczeniem na 
zabudowę jednorodzinną i wielorodzinną, z dopuszczeniem działalności usługowej, mało 
uciążliwej, z zabezpieczeniem i utrzymaniem obecnie budowanej płyty sportowej na 
kompleks sportowy.” 
 
Radna Miasta Rzeszowa Małgorzata Rączy - złożyła pisemnie interpelację o treści: 
 
Dot. przystąpienia do opracowania projektu przebudowy drogi wraz z odwodnieniem  
i budową oświetlenia na Osiedlu Przybyszówka ul. Leśne Wzgórze. 
 
          „W dniu 13 lutego 2009 r. przy ulicy Leśne Wzgórze odbyła się wizja lokalna  
w obecności pracowników MZDiZ, mieszkańców i moim. Stanowisko i prośba mieszkańców 
są jednoznaczne. W związku z bardzo intensywną zabudową jednorodzinną przy tej ulicy  
i bardzo złym stanem nawierzchni tej drogi, bardzo proszę w ich imieniu, o przystąpienie do 
sporządzenia projektu tej drogi, aby można było ująć przebudowę w budżecie na 2010 rok.” 
 
Radna Miasta Rzeszowa Małgorzata Rączy - złożyła pisemnie interpelację o treści: 
 
Dot. dokończenia budowy płyty boiskowej sportowej po przejęciu działek od Urzędu 
Gminy w Świlczy. 
 
        „W związku z tym, że na Osiedlu Przybyszówka brak jest płyty boiskowej i sportowej  
i dość dobrze przygotowanych terenów pod „stadion” (około 70 % nakładów w Gminie 
Świlcza) zachodzi konieczność pomocy społeczności Przybyszówki w tym temacie. Obecnie 
do użytkowania tej nieruchomości pozostała do dokończenia ostatnia warstwa nawierzchni, 
aby ten teren mógł służyć naszym dzieciom i młodzieży szkolnej. Ze względna, moim 
zdaniem, mały koszt dokończenia tej inwestycji i obietnicę Pana Prezydenta na moje 



wcześniejsze zapytanie, proszę o podjęcie działań w celu udostępnienia tego terenu 
młodzieży.” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Edmund Kalandyk - złożył pisemnie wniosek o treści: 
 
        „Składam wniosek o rozważenie możliwości wygospodarowania środków finansowych  
z budżetu 2009 r. na sporządzenie projektu, a w miarę możliwości również wykonania 
oświetlenia ul. Źródlanej w Rzeszowie, od skrzyżowania z ul. Sikorskiego na odcinku do 
końca zwartej zabudowy. W załączeniu przesyłam przekazaną mi prośbę mieszkańców ul. 
Źródlanej dotyczącą tej sprawy.” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Edmund Kalandyk - złożył pisemnie wniosek o treści: 
 
       „W związku z przekazaną mi prośbą mieszkańców ul. Źródlanej w Rzeszowie, 
adresowaną do Pana Prezydenta Miasta Rzeszowa, w sprawie poprawy stanu nawierzchni 
jezdni tejże ulicy, wnoszę o przeznaczenie na to zadanie części środków finansowych 
przewidzianych dla Osiedla Biała w uchwale z dnia 27 stycznia 2009 r. w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. 
Prośba dotyczy odcinka drogi – ulicy, gdzie znajduje się granica jezdni bitumicznej i tłucznia, 
bowiem występuje tam uskok utrudniający jazdę. 
W załączeniu pismo mieszkańców ul. Źródlanej.” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Antoni Kopaczewski  - złożył ustnie zapytanie o treści: 
 
        „Czy jest koncepcja zagospodarowania terenu nad Zalewem?” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Zdzisław Daraż - złożył ustnie wniosek o treści: 
 
      „Zgłaszam projekt utworzenia w Rzeszowie placówki ekspozycyjno – prezentacyjnej. 
Robocza nazwa projektu to: Laboratorium – obsesje kolekcjonerskie. Ludzie związani z tą 
placówką, mają w naszym mieście spory dorobek. W tym przedsięwzięciu uczestniczą także: 
Polskie Radio Rzeszów, Urząd Komunikacji Elektronicznej, Muzeum Etnograficzne, Muzeum 
Dobranocek oraz Uniwersytet Rzeszowski. Koszt przedsięwzięcia, które zostało przedstawione 
na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej wynosi 90 mln złotych, a na jego realizację  
należałoby zapewnić 39 etatów. Natomiast projekt, który przedstawiam, zakłada znacznie 
niższe koszty. Proponuję, aby prace nad tym projektem podjęła Komisja Kultury i Promocji 
Rady Miasta.” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Andrzej Dec - złożył ustnie zapytanie o treści: 
 
      „Z przedstawionego na sesji Rady Miasta Rzeszowa w dniu 24 lutego 2009 r. projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia woli współuczestnictwa Miasta Rzeszowa w realizacji zadania 
„Budowa połączenia kolejowego stacji Rzeszów Główny z Portem Lotniczym w Jasionce” 
wynika, że jest szansa na pozyskanie dofinansowania do tego projektu. Z dyskusji 
przeprowadzonej w przerwie sesji wynika, że były prowadzone na ten temat rozmowy  
z Urzędem Marszałkowskim. Chciałem zapytać, jaki jest stan rozmów i czy są perspektywy na 
zaangażowanie Miasta w ten projekt, a jeśli nie – dlaczego?” 
 
Radny Miasta Rzeszowa Stanisław Rusinek - złożył pisemnie interpelację o treści: 
 



      Dot. odśnieżenia dróg i chodników na Osiedlu Zwięczyca oraz zanieczyszczania rowu 
melioracyjnego przy ul. Wetlińskiej (w załączeniu interpelacja oraz odpowiedź na 
interpelację z dnia 14 maja 2008 r.).  
 
Ad. 30. 
 
Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 
Protokół Nr XL z XL sesji odbytej w dniu 4 listopada 2008 r. 
Protokół Nr XLV z XLV sesji odbytej w dniu 9 grudnia 2008 r. 
Protokół Nr XLVII z XLVII sesji odbytej w dniu 30 grudnia 2008 r. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że:  

1) w najbliższych dniach odbędzie się szkolenie dla Radnych dotyczące 
wypełniania oświadczeń majątkowych; 

2) w dniu 4 marca 2009 r. w hali na Podpromiu rozpoczynają się Mistrzostwa 
Świata w Łucznictwie. 

 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, że w dniu 27 lutego 2009 r.  
o godzinie 18.00 w Boguchwale odbędzie się spotkanie dotyczące zmiany granic miasta 
Rzeszowa. Natomiast w dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie z Radnymi Rady Miejskiej  
z Budziwoja, którzy działają na rzecz włączenia Budziwoja w granice miasta Rzeszowa.  
 
 
Na L sesji odbytej w dniu 24 lutego 2009 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła następujące 
uchwały: 
 

1. Uchwała Nr L/804/2009 - w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/750/2008 Rady 
Miasta Rzeszowa.  

 
2. Uchwała Nr L/805/2009 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r.  
 
3. Uchwała Nr L/806/2009 - zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
 

4. Uchwała Nr L/807/2009 - w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 
podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie 
miasta Rzeszowa na 2009 rok.  

 
5. Uchwała Nr L/808/2009 - zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy 
Miasta Rzeszów. 

 
6. Uchwała Nr L/809/2009 - w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokośći warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, 
sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania niektórych innych 
składników wynagrodzenia oraz nagród.  

 
7. Uchwała Nr L/810/2009 - w sprawie określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych i publicznych gimnazjów w Rzeszowie. 



 
8. Uchwała Nr L/811/2009 - w sprawie zawarcia Porozumienia z Powiatem 

Sanockimw przedmiocie wspólnej realizacji projektu pn.: „Podkarpacki program 
stypendialny dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych z terenów wiejskich w 2009 
r.” -  wspierającego rozwój edukacyjny uczniów szkół ponadgimnazjalnych  
w ramach działania 2.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy 
stypendialne”, Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, 
priorytet II, finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego oraz budżetu 
Państwa. 

 
9. Uchwała Nr L/812/2009 - w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie.  
 
10. Uchwała Nr L/813/2009 - w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Boh. Westerplatte w Rzeszowie.  
 

11. Uchwała Nr L/814/2009 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych 
w Rzeszowie.  

 
12. Uchwała Nr L/815/2009 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 

 w Rzeszowie (przy Al. Armii Krajowej).  
 

13. Uchwała Nr L/816/2009 - w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie.  

 
14. Uchwała Nr L/817/2009 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Rzeszowie (przy ul. Ciepłowniczej).  
 

15. Uchwała Nr L/818/2009 - w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz 
Gminy Miasta Rzeszowa od Gminy Tyczyn.  

 
16. Uchwała Nr L/819/2009 - w sprawie wyrażenia zgody na wynajem wskazanego  

w jej treści lokalu użytkowego oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 
przedmiotowej umowy.  

 
17. Uchwała Nr L/820/2009 - w sprawie zaliczenia Alei Tadeusza Rejtana  

w Rzeszowie do kategorii dróg powiatowych i ustalenia jej przebiegu. 
 
18. Uchwała Nr L/821/2009 - w sprawie nadania nazw ulic oraz ronda na terenie 

miasta Rzeszowa.  
 
19. Uchwała Nr L/822/2009 - w sprawie podjęcia działań zmierzających do przejęcia 

hali sportowej „Walter”. 
 

20. Uchwała Nr L/823/2009 - w sprawie zmiany nazwy części ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa (ul. prof. Stanisława Pigonia).  

 
21. Uchwała Nr L/824/2009 - w sprawie zmian w podziale miasta Rzeszowa na stałe 

obwody głosowania.  
 



22. Uchwała Nr L/825/2009 - w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Biała. 
  
23. Uchwała Nr L/826/2009 - w sprawie przystąpienia Miasta Rzeszowa na prawach 

członka wspierającego do Stowarzyszenia Miast Króla Kazimierza Wielkiego. 
 

24. Uchwała Nr L/827/2009 - w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, 
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2009 r.  

 
25. Uchwała Nr L/828/2009 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Nr 177/4/2009 uchwalonych miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ul. Książęcej w Rzeszowie.  

 
26. Uchwała Nr L/829/2009 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 175/2/2009 „Wilkowyja – 
Kamionka” przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie.  

 
27. Uchwała Nr L/830/2009 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 176/3/2009 terenu przy ul. 
Wyspiańskiego w Rzeszowie.  

 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia L sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 12.15. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała:  
 
Marta Perlak 
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                                                                                             Konrad Fijołek 
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       Dyrektor  
Biura Rady Miasta  
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